
Z A P I S N I K
sa  DRUGE  sednice Skupštine grada Čačka,

 održane 12. jula 2012. godine,
  u velikoj sali Skupštine grada Čačka

Sednica je počela rad u 13 sati i 10 minuta.

Sednicu je, u skladu sa članom  123. Poslovnika  o radu Skupštine, otvorio i 
predsedavao joj Veljko Negovanović, predsednik Skupštine grada Čačka.

Predsedniku  Skupštine  je  u  rukovođenju  sednicom  pomagao  Ljubodrag 
Petković, sekretar Skupštine grada Čačka.

Predsednik Skupštine je obavestio odbornike da sednici, prema obaveštenju 
koje  je  dobio  od  Stručne  službe  Skupštine,  prisustvuje  67  odbornika  i  da  postoji 
kvorum za rad i punovažno odlučivanje.

Zatim je predsednik Skupštine obavestio odbornike da im je predlog dnevnog 
reda sa odgovarajućim materijalom dostavljen pred sednicu Skupštine.

Pitao je odbornike da li ima predloga za izmenu ili dopunu dnevnog reda.

Pošto nije bilo predloga za izmenu ili dopunu dnevnog reda Skupština je na 
predlog predsedavajućeg sa 57 glasova za, za današnju sednicu utvrdila sledeći

D n e v n i   r e d 

1. Izbor izvršnih organa Skupštine grada Čačka:

a) Izbor gradonačelnika
b) Izbor zamenika gradonačelnika
v) Izbor članova Gradskog veća

              2. Izbor Komisije za kadrove i mandatno imunitetska pitanja

RAD PO POJEDINIM TAČKAMA DNEVNOG REDA

PRVA TAČKA: Izbor izvršnih organa Skupštine grada Čačka:

a) Izbor gradonačelnika
b) Izbor zamenika gradonačelnika
v) Izbor članova Gradskog veća

Predsednik Skupštine je obavestio Skupštinu da se gradonačelnik bira iz reda 
odbornika na predlog predsednika Skupštine i  to tajnim glasanjem. Istovremeno je 
predložio  da  glasanje  sprovede  ista  Komisija   koja  je  sprovela  glasanje  za  izbor 



predsednika  Skupštine  i  to:  Milan  Draškić  predsedavajući,  i  članovi  Mirjana 
Milenković, Igor Trifunović, Slobodan Nenadić i Miroslav Melajac.

Pošto nije bilo drugih predloga Skupština je sa 63 glasa za, i 1 glasom protiv, 
usvojila predloženi sastav Komisije.

Predsednik Skupštine Veljko Negovanović je potom za gradonačelnika grada 
Čačka predložio mr Vojislava Ilića i istovremeno obrazložio ovaj predlog. 

U pretresu koji je potom otvorio učestvovali  su Velimir Stanojević, Dragan 
Vučetić,  Vojislav Ilić,  Boško Obradović,  Bratislav Jugović,  Aleksandar Radojević, 
Veljko Negovanović, Dragan Bisenić i Zvonko Mitrović.

Velimir Stanojević  dosadašnji  gradonačelnik  se  zahvalio  odbornicima  na 
saradnji u prethodnih osam godina. Tom prilikom podsetio je na proteklo vreme kao i 
trud  i  angažovanje  koje  su  on  lično,  njegovi  saradnici  i  svi  odbornici  uložili  na 
unapređenju života grada i njegovih građana. Potom je pohvalno govorio o Vojislavu 
Iliću,  kao  dobrom kandidatu  za  mesto  gradonačelnika,  ali  i  upozorio  na  težinu  i 
odgovornost koja ga očekuje. Na kraju izlaganja zahvalio se na saradnji i podršci svim 
odbornicima i građanima Čačka i poželo uspeh u radu novom sazivu Skupštine. 

Za reč  se  javio  Dragan  Vučetić  koji  je  reklamirao  povredu  člana  49. 
Poslovnika  o  radu,  koji  govori  o  jedinstvenoj  raspravi  o  predlogu  kandidata  za 
gradonačelnika,  zamenika  gradonačelnika  i  članova Gradskog veća.  U vezi  sa  tim 
tražio je od predlagača  da iznese sve predloge za imenovanja kako bi se o njima 
vodila objedinjena rasprava. 

Predsednik Skupštine  je  istakao  da  su  odredbe  Poslovnika  o  jedinstvenom 
pretresu nesporne,  ali  takođe i  pružanje prilike dosadašnjem gradonačelniku da se 
obrati odbornicima, a zatim pozvao Vojislava Ilića da, shodno Statutu i Poslovniku, 
iznese predlog za zamenika gradonačelnika, i članove gradskog veća. 

Vojislav Ilić,  kandidat  za  gradonačelnika  je  za  zamenika  gradonačelnika 
predložio Radenka Lukovića, odbornika u Skupštini grada Čačka, izabranog sa liste 
Pokrenimo  Čačak  –  Tomislav  Nikolić  –  Srpska  napredna  stranka  –  Pokret  snaga 
Srbije  BK  –  Pokret  socijalista,  a  za  članove  Gradskog  veća  Radomira  Kruščića, 
Ostoju  Mijailovića,  Zvonka  Mitrovića,  Milijana  Minića,  Bratislava  Jugovića, 
Miladina Ristanovića, Nemanju Trnavca, Ljubinku Milenković i Ljubodraga Grbića. 

Nakon toga nastavljen je objedinjeni pretres.

Boško Obradović  je  izneo  stav  Dveri  da  predloženi  kandidati  za 
najodgovornije funkcije u gradu nisu dobro rešenje i da oni neće glasati za njih. Rekao 
je da će po dobrom parlamentarnom običaju dati novoj Vladi 100 dana da pokaže šta 
namerava i može da uradi, a nakon toga će kritikovati njihov rad. On smatra da je 
koalicija sama po sebi neprincipijelna i da predstavlja truli kompromis. Pitao je SNS i 
URS zašto daju podršku staroj vlasti i upozorio ih da bi zbog takvog ponašanja mogli 
doživeti sudbinu Srpske radikalne stranke koja je potpuno potonula. On smatra da nije 
bila volja građana da Nova Srbija ostane na vlasti, da su u  predizbornoj kampanji 
stranke koje sada prave koaliciju žestoko kritikovale jedna drugu, a sada se sve to 
zaboravlja zarad učešća u vlasti. Pitao je da li koalicioni dogovor ovih stranaka znači 



da ranije optužbe nisu bile tačne ili je nešto drugo po sredi. Istakao je da  koalicija nije 
pred građane iznela jasne ciljeve i plan  delovanja u interesu građana, što sve ukazuje 
da će se loše vođenje grada nastaviti. Još skandaloznije, po njegovom mišljenju je to 
da u obrazloženju za članove Veća nema podele resora, što govori o neozbiljnosti, 
partijskim dilovima i najavljuje lošu perspektivu za grad. 

Bratislav Jugović smatra da bi i Dveri, da su formirale vlast, kandidovali svoje 
ljude, to je i cilj učešća na izborima.  Svi kandidati koji su predloženi imaju radne 
biografije, zna se šta su u svojoj dosadašnjoj karijeri postigli a videće se u mandatnom 
periodu  kako  će  obavljati  svoje  nove  dužnosti.  Upitao  je  sa  kojim  moralnim 
kredibilitetom Dveri kritikuju predložene kandidate, s obzirom da u svojim redovima 
imaju ljude koji su krivično gonjeni, osuđivani i bili u zatvoru. 

Za reč se ponovo javio Boško Obradović koji je rekao da nije kritikovao radne 
biografije  kandidata,  već  neprincipijelnost.  On  smatra  da  ne  treba  jedna  porodica 
stalno da daje gradonačelnike. Istakao je da su Dveri učestvovale u razgovorima oko 
formiranja vlasti i da bi dobile trećinu vlasti  da su pristali na neke kompromise. Oni 
su imali svoje principe na kojima su zasnivali koncept vlasti, što se nije podudarilo sa 
ostalim učesnicima u razgovorima, pa će Dveri će biti snažna opozicija vlasti u ovom 
mandatu. 

Za reč se ponovo javio Bratislav Jugović koji je rekao da zaista nije u redu  da 
iz jedne kuće budu dva gradonačelnika, ali smatra da je još neukusnije da svi članovi 
jedne porodice rade u javnim preduzećima. 

Aleksandar Radojević  je  istakao  da  je  SNS razgovarala  sa  svima,  pa  i  sa 
Dverima, ali su oni napustili pregovore. Postavilo se pitanje da li je u redu da neko ko 
osvoji najveći broj glasova ustupi pravo formiranja vlasti nekome ko je dobio manje 
glasova. On smatra da se donekle može ići u kompromise, ali da i to ima granicu. 
Zaključio je da je vlast formirana onako kako je u ovom momentu bilo moguće. 

Dragan Vučetić je istakao da je očekivao da će od predlagača i kandidata za 
gradonačelnika čuti koji su strateški principi ove koalicije u mandatnom periodu. Nije 
sporno da je ova koalicija osvojila trideset hiljada glasova i da ima pravo da formira 
vlast. Jedina prednost koju ova koalicija može da ima je podudarnost sa koalicijom na 
republičkom nivou što bi trebalo da omogući lakšu komunikaciju i bolju saradnju u 
cilju rešavanja potreba grada i građana. Nije dobro što nije prihvaćen ni jedan predlog 
udruženja  privrednika  da  u  Veću  budu  zastupljeni  i  njihovi  predstavnici  što  bi 
svakako doprinelo donošenju boljih rešenja u cilju unapređenja privrede u gradu  kao 
najvažnijeg zadatka svake vlasti. DS nije sigurna da će ovako formirana vlast izvući 
grad iz teške krize, unaprediti privredu i standard građana. U ime svoje odborničke 
grupe istakao je da prvi zadaci nove vlasti treba da budu smanjenje komunalnih taksi 
za  privredne  subjekte  i  preispitivanje  visine  naknade  za  korišćenje  gradskog 
građevinskog zemljišta.  Takođe smatraju da bi novi gradonačelnik  trebao bolje  da 
sarađuje sa svim službama u gradu nego što je to bio slučaj do sada. Po njegovom 
mišljenju gradonačelnik, njegov zamenik i Gradsko veće čine najvišu vlast u gradu, 
dok je predsednik Skupštine više protokolarna ličnost sa manje važnim ovlašćenjima. 

 Veljko  Negovanović,  predsednik  Skupštine,  je  u  vezi  sa  mišljenjem 
predhodnog učesnika u pretresu istakao da predsednik Skupštine nije protokolarna 
ličnost,  da je gradska Skupština najviši organ vlasti  u gradu, da sve važne odluke 
mora doneti Skupština i da o tome jasno govore statutarne odredbe, pa shodno tome 
ne treba sa omalovažavanjem govoriti ni o predsedniku ni o Skupštini. 

Za reč se javio Dragan Vučetić koji je podsetio da je gradonačelnik izvršilac 
budžeta i da po Statutu izvršnu vlast u gradu sprovode gradonačelnik i Gradsko veće. 



Dragan Bisenić  je  izrazio  mišljenje  odbornika  LDP  da  se  ne  slažu  sa 
predloženim kadrovskim rešenjima i da neće glasati za njih. Ocenio je da neće vlast 
biti po volji naroda. Po njegovom mišljenju, zbog ovakve kompozicije vlasti naredni 
period će proteći u prepucavanjima i izgubiće se dragoceno vreme. Tvrdi da je od cele 
koalicije jedino Nova Srbija ostvarila lošiji rezultat  na izborima nego ranije, a ipak je 
nagrađena  mestom gradonačelnika. Rekao je da su hteli da učestvuju u formiranju 
vlasti, ali da ne žali što nisu sada kada vidi kako je sastavljena koalicija. Vlast i dalje 
drži Nova Srbija. Drago mu je što ima novih ljudi u Veću. Za sada se ne vidi da je 
nova vlast dotakla nijedan životni problem grada Čačka, već se u pregovorima sve 
vrtelo oko mesta gradonačelnika. 

Zvonko Mitrović je rekao da je vlast takva kakva jeste, da je Srpska napredna 
stranka dok je  bila  u  opoziciji  kritikovala  vlast,  ali  sada,  ulaskom u vlast  želi  da 
preuzme  odgovornost  i  pomogne  gradu  da  se  brže  i  bolje  razvija.  Misli  da  je 
nekorektno od opozicije da unapred iznosi kritike i loša predviđanja, pa u vezi sa tim 
traži vremena da se vidi i pokaže šta ova vlast može da uradi. 

Pošto se više niko nije javio za reč, predsednik je zaključio pretres i pozvao 
Komisiju  za  izbor  da  dođe  za  predsedavajući  sto  i  rukovodi  glasanjem  za  izbor 
gradonačelnika, zamenika gradonačelnika i Gradskog veća. 

Istovremeno je, u 14 sati i 30 minuta, odredio pauzu do 15 sati i 30 minuta. 

***

Po završetku glasanja i utvrđivanja rezultata, sednica Skupštine je nastavljena 
u 15 časova i 35 minuta, kada je predsednik Komisije saopštio rezultate glasanja. 

Za kandidata za gradonačelnika Vojislava Ilića, glasalo je 45 odbornika, a  25 
je bilo protiv. 

Predsednik  Skupštine  je  konstatovao  da  je  za  gradonačelnika  grada  Čačka 
izabran Vojislav Ilić. 

Za kandidata  za zamenika  gradonačelnika  Radenka Lukovića,  glasao je  41 
odbornik, a 27 je bilo protiv. 

Predsednik Skupštine je konstatovao da je za zamenika gradonačelnika grada 
Čačka izabran Radenko Luković.

Kandidati za članove Gradskog veća, dobili su sledeći broj glasova:

Radomir Kruščić dobio je 43 glasa.
Ostoja Mijailović dobio je 42 glasa.
Zvonko Mitrović dobio je 41 glas.
Milijan Minić dobio je 43 glasa.
Bratislav Jugović dobio je 47 glasova.
Miladin Ristanović dobio je 43 glasa.
Nemanja Trnavac dobio je 44 glasa.
Ljubinka Milenković dobila je 43 glasa.
Ljubodrag Grbić dobio je 43 glasa.



Predsednik Skupštine Veljko Negovanović je konstatovao da su za članove 
Gradskog  veća  izabrani:  Radomir  Kruščić,  Ostoja  Mijailović,  Zvonko  Mitrović, 
Milijan Minić,  Bratislav  Jugović,  Miladin  Ristanović,  Nemanja  Trnavac,  Ljubinka 
Milenković i Ljubodrag Grbić. 

Predsednik  Skupštine  Veljko  Negovanović  je  zatim  čestitao  na  izaboru 
gradonačelniku , zameniku  gradonačelnika,  članovima Gradskog veća i istovremeno 
konstatovao  da  izborom  za  gradonačelnika,  zamenika  gradonačelnika  i  članove 
Gradskog  veća, Vojislavu  Iliću,  Radenku  Lukoviću,  Radomiru  Kruščiću,  Zvonku 
Mitroviću, Bratislavu Jugoviću, Miladinu Ristanoviću i Ljubodragu Grbiću prestaje 
mandat odbornika u Skupštini grada Čačka.

Rešenja o izboru i prestanku mandata  odbornika su sastavni deo zapisnika.
Predsednik Skupštine  Veljko  Negovanović  pozvao  je  novoizabranog 

gradonačelnika Vojislava Ilića da položi zakletvu. 

Gradonačelnik Vojislav  Ilić  je  položio  zakletvu,  a  potom  se  obratio 
odbornicima i zahvalio na izboru za gradonačelnika grada Čačka.

DRUGA TAČKA: Izbor Komisije za kadrove i mandatno imunitetska pitanja

Predsednik Skupštine je obavestio odbornike da je u skladu sa Poslovnikom 
Skupštine,  primio  predloge  odborničkih  grupa  za  članove  Komisije  za  kadrove  i 
mandatno-imunitetska pitanja i to:

Za predsednika je predložena Gordana Plazinić-Cikić,  odbornik u Skupštini 
grada Čačka.

Za članove  su predloženi odbornici u Skupštini: Jole Pešić, Miroslav Melajac, 
Tanja Popović, dr Momčilo Spasić, Miroslava Tanasković i Anđelija Milojković.

Predsednik Skupštine je potom otvorio pretres.

Pošto se u pretresu niko nije javio za reč, prešlo se na glasanje.
  

 Skupštine je zatim  sa 62 glasa za, uz 3 uzdržana glasa  donela

REŠENJE
O IZBORU PREDSEDNIKA I ČLANOVA KOMISIJE ZA

KADROVE  I MANDATNO-IMUNITETSKA
PITANJA SKUPŠTINE GRADA ČAČKA

tako što su izabrani:

Za predsednika:
Gordana Plazinić-Cikić, odbornik u Skupštini grada Čačka.

Za  članove  odbornici  u  Skupštini: Jole  Pešić,  Miroslav  Melajac,  Tanja 
Popović, dr Momčilo Spasić, Miroslava Tanasković i Anđelija Milojković.

Rešenje je sastavni deo ovog zapisnika.



***

Za reč se zatim javio odbornik Branko Bojović koji je obavestio Skupštinu da 
podnosi ostavku na mesto odbornika u Skupštini grada Čačka.

Skupština  je zatim utvrdila da  Branku Bojoviću  prestaje dužnost odbornika, 
zbog podnete ostavke.

Rešenje je sastavni deo ovog zapisnika.

*** 

Predsednik Skupštine Veljko Negovanović je  s  obzirom da je dnevni red za 
današnju sednicu iscrpljen, zaključio drugu sednicu Skupštine u 15 sati i 50 minuta.

Ceo tok sednice Skupštine  je snimljen.

SKUPŠTINA GRADA ČAČKA
Broj: 06-57/12-I

12. jul 2012. godine 

          SEKRETAR                                                                    PREDSEDNIK
Skupštine grada Čačka,                                            Skupštine grada Čačka,
  Ljubodrag Petković                                                          Veljko Negovanović

      Zapisnik sa 2. sednice usvojen je na 3. sednici Skupštine grada, održanoj 
31. avgusta 2011. godine.
                                                                      


